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Abstract (en)
[origin: US4808082A] In this pressure wave supercharger, the driving belt pulley (19) for the rotor having a freewheel clutch (23) and rolling contact
bearings (22) provided on both sides of the same are supported on the rotor shaft (18+20). With respect to the operation of the pressure wave
supercharger, this provides the advantages of drive by the engine with constant engine/rotor transmission ratio and of a free-running rotor driven by
the gas forces alone.

Abstract (de)
Bei diesem Druckwellenlader ist die Antriebsriemenscheibe (19) für den Rotor mit einer Freilaufkupplung (23) und beidseits derselben vorgesehenen
Wälzlagern (22) auf der Rotorwelle (18+20) gelagert. Für die Funktion des Druckwellenladers resultieren daraus die Vorteile des Antriebs durch den
Motor mit konstantem Uebersetzungsverhältnis Motor/Rotor und des freilaufenden, allein durch die Gaskräfte angetriebenen Rotors.
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